

3M Floor Pad 3M 纖維墊



Black Stripping Pad 黑色起蠟墊 3M7200

- Strip and remove stains efficiently and without blocking interspaces of the floor pad.
- 強度纖維製造，內含研磨清潔粒子，快速去除舊蠟及污漬，不堵塞孔隙，提高起蠟效率。

Red Buffer Pad 紅色清潔墊 3M5100

- It is suitable for spray, wet cleaning, and dry buffing.
- 適用於噴潔與拋光，提高地面光亮度並快速去除划痕。

White Polish Pad 白色標準拋光墊 3M4100

- It is suitable for spray and dry buffing to enhance floor brightness into higher level.
- 強度細纖維製造，適用於拋光，可使地面具有高亮度蠟面。

Size Available: 17" 20"

5 pcs/ case

Silicon Carbide Impregnated Nylon Bristle Brushes

碳化硅尼龍絲強力洗地刷



Lite Grit 500#

- Light to medium scrubbing vinyl, sealed concrete, marble, terrazzo, slate and non-slip epoxy finishes.
- Replaces red pads.
- 輕至中等洗滌乙烯，混凝土密封，大理石，水磨石，板岩和防滑環氧面漆。
- 代替紅色墊。



Medium Grit 180#

- General scrubbing or stripping finishes for frequent maintenance.
- Flexible enough for cleaning narrow grout lines and uneven surfaces.
- Replaces blue or green pads.
- No riser, includes clutch plate.
- 一般洗滌或剝離完成後經常維修。
- 靈活應對清洗窄灌漿線和不平的表面。
- 代替藍色或綠色墊。
- 無冒口，包括離合器片。



Heavy Grit 80#

- Aggressive scrubbing of concrete and stripping of heavily soiled resilient floors, terrazzo and tile.
- Effectively cleans wide grout lines.
- Replaces black or brown pads.
- 混凝土進取擦洗和嚴重污染的彈性地板，水磨石磚剝離。
- 有效地清潔寬灌漿線。
- 代替黑色或褐色墊。



Extra Heavy Grit 46#

- Extremely aggressive scrubbing of concrete and stripping of heavily soiled resilient floors, terrazzo and tile.
- 混凝土的非常積極的清理和嚴重污染的彈性地板，水磨石磚剝離。

Brushes



Carpet Shampoo Brushes
泡槽毯刷



Carpet Rotary Brushes
地毯清潔刷



General Purpose Scrubbing Brush
洗地刷